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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkor most jöhetnek a Nemzeti italboltok? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

2013  óta  léteznek  a  Nemzeti  dohányboltok,  amelyeket  a  kormány  a  dohány-kiskereskedelem
egységesítése érdekében hozott létre. Hiába a pályázati rendszer – vagy talán pont ezért – , majd a
kijelölés,  a  boltok  jó  része  jól  beazonosítható,  a  politikához  köthető  személyek
hozzátartozóihoz vagy üzlettársaihoz kerültek. A nemzeti dohánybolt szabályozás hosszú távon nem
járult hozzá a dohányzók számának csökkentéséhez, mert a kezdeti  – kétévnyi  – csökkenés után
lényegében stagnált a fogyasztók száma, azaz az elmúlt 5-6 évben érdemi és nagyszámú további
csökkenés nem volt már várható a kiskereskedelmi szabályozástól.  

Időről  időre  felmerül  azonban,  hogy  hasonló  szabályozásra  készül  a  kormány  a  szeszesital
kiskereskedelemben is, azaz létrehozná a Nemzeti italboltokat. 

Mindezekre tekintettel  időszerű  megkérdezni,  hogy  tervezi-e  a  kormány  olyan  kereskedelmi
egységek létrehozását, amely a dohány-kiskereskedelemhez hasonlóan az ital-kiskereskedelemben
jönne létre?

Ha tervezi, akkor mikorra, és mi indokolja a kiskereskedelem ilyen mértékű átalakítását? 

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel:

Dr. Lukács László György 
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